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Hei!

Søndag kunne vi lese i BT at fylkesordfører tok til ordet for å nedprioritere Hordfast i håp om at E16 skulle igangsettes raskere i NTP.
Dette ble møtt med sterke reaksjoner da man oppfattet dette å være i strid med det Fylkestinget i Hordaland tidligere har vedtatt. Det
var imidlertid uklart om dette var fylkesordførers personlige mening eller bare et populistisk utspill.
I dag mandag 24 april mottar gruppelederne på fylkestinget en Mail om at Fylkesordfører har sendt innspill til NTP på vegne av HFK.
Uttalen i høringsprosessen samsvarer imidlertid ikke med det fylkestinget har uttalt og vedtatt tidligere.
Det har heller ikke vært behandlet som ny politisksak for å avklare evt om prioriteringene har endret seg. Jeg som gruppeleder for Frp
mener dette er svært betenkelig og kanskje også i strid med kommuneloven og fylkesordførers rolle. Han skal fremme fylkestingets
mening og ikke sende offentlige utspill etter eget forgodtbefinnende.

Jeg ber om at kontrollutvalget tar en vurdering av om høringsutspillet fra HFK og Fylkesordfører er behandlet på korrekt vis.

Mvh

Silje Hjemdal

Gruppeleder FrP
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